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— współpraca pomiędzy Zarządem Głównym ZPP a Prezydium NRA 
rozwija się w sposób prawidłowy;

2) wyrazić pogląd o potrzebie rozszerzenia i pogłębienia udziału adwo
katów w pracach Zrzeszenia Prawników Polskich i w związku z tym 
zaapelować do wszystkich adwokatów i aplikantów adwokackich o jak  
najpełniejszy akces do ZPP oraz o zaktywizowanie działalności nat. 
tym polu.

2.

U C H W A Ł A

z dnia 12 lipca 1973 r.
w sprawie powołania nowego Komitetu Redakcyjnego „Palestry”

Prezydium Naczelnej Rady Adwokackiej na posiedzeniu w dniu 12 lipca 
1973 r. powołało z dniem 1 września 1973 r. Komitet Redakcyjny „Pale- 
stry” w składzie następującym:
Naczelny Redaktor — adw. dr W ł a d y s ł a w  P o c i e j
Zastępca Naczelnego

Redaktora — adw. Z y g m u n t  S k o c z e k
Sekretarz — adw. S t e f a n  M i z e r a
Członkowie: — prof. dr M a r i a n  C i e ś l a k

— adw. Z b i g n i e w  C z e r s k i
— prof. dr J e r z y  J o d ł o w s k i
— adw. E d m u n d  M a z u r
— adw. L e s ł a w  M y c z k o w s k i
— adw. J e r z y  N o w a k o w s k i  
—; adw. S t a n i s ł a w  P o d e m s k i
— adw. S t a n i s ł a w  U r b a n i a k
— adw. prof. dr J a n  W a s z c z y ń s k i
— adw. W ł a d y s ł a w  Ż y w i c k i

Członkom dotychczasowego Komitetu Redakcyjnego postanowiono 
przekazać podziękowanie za ich pracę w „Palestrze”.

B. Z prac Prezydium NRA

Prezydium NRA uznało, że do najpilniejszych problemów, których roz
wiązanie powinno nastąpić nie później niż w bieżącej kadencji, należy 
zaliczyć:
a) wprowadzenie odpłatności za pomoc prawną z urzędu. Załatwienie tego 

problemu ma znaczenie nie tylko materialne, ale również moralne. 
Wprowadzenie odpłatności usunęłoby ujemny osad psychologiczny 
związany z bezpłatnością tego rodzaju pracy oraz przyczyniłoby się do 
właściwego rozdziału pracy pomiędzy członków zespołów, wszys+ko zaś
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to spowodowałoby korzystniejsze warunki do udzielania pomocy pra
wnej;

ł>) nowelizację „taksy” (rozporządzenia w sprawie opłat za czynności 
zespołów), taką mianowicie, żeby w sposób bardziej prawidłowy za
chowywała ona ekwiwalentność pracy i płacy oraz dawała jednocześ
nie możliwości bardziej elastycznego ustalania opłat w zależności od 
możliwości płatniczych klientów zespołów;

■ c) opracowanie polityki socjalnej w adwokaturze, odpowiadającej po
trzebom i możliwościom tego środowiska;

d) opracowanie długofalowej polityki kadrowej z uwzględnieniem pro
gnoz rozwojowych i demograficznych;

-e) przedstawienie konkretnych propozycji w zakresie integracji z rad
cami prawnymi;

f) zasadniczy postęp w warunkach pracy zespołów adwokackich przez 
doprowadzenie do tego, żeby lokale zespołów odpowiadały potrzebom 
zawodowym oraz żeby pomoc techniczna odciążała adwokatów od 
zbędnych czynności administracyjnych i ułatwiała im pracę zawodo
wą. Jeszcze w bieżącym roku należy przystąpić do eksperymentalnego 
wykorzystania nowoczesnej techniki w pracy zespołowej, synchroni
zując te poczynania z pracami prowadzonymi przez Ministerstwo Spra
wiedliwości.

Poza tym:
$>) jeszcze w bieżącym roku powinna podjąć swą działalność Centralna 

Biblioteka Adwokacka wraz z czytelnią i kartoteką oraz powielarnią;
h) do końca bieżącej kadencji powinny być zakończone prace związane 

z odbudową pałacyku w Grzegorzewicach pod Warszawą i w tym ter
minie powinien on być oddany do użytku;

i) programy i metodyka szkolenia aplikantów muszą ulec w najbliższym 
czasie takiemu przestawieniu, by efekty szkoleniowe były o wiele 
wyższe. Do końca 1974 r. powinny być przygotowane propozycje pro
gramowo-organizacyjne w związku ze spodziewaną nowelizacją;

j) wysiłki samorządu w dziedzinie pracy społecznej adwokatów powinny 
zmierzać do tego, aby działalność w tym zakresie była bardziej inten
sywna, bardziej widoczna i by w ten sposób tworzyła ona korzyst
niejszy grunt do szerszego udziału adwokatów również w organach 
przedstawicielskich;

łi) należy zorganizować w czerwcu 1974 r. uroczystości związane z XXX- 
leciem PRL, podkreślające dorobek adwokatury w zakresie jej funk
cji w ochronie socjalistycznego porządku prawnego, oceniające współ
czesną historię adwokatury polskiej i upowszechniające za granicą po
zycję i znaczenie polskiej adwokatury. W zespole imprez poświęconych 
tej rocznicy przewidzieć należy uroczyste posiedzenie plenarne NRA 
oraz międzynarodowe sympozjum.


